

國立交通大學土木工程學系 大學部學生修讀學位辦法

Department of Civil Engineering, National Chiao Tung University
Graduation Requirements and Transfer Credit Policies of the Undergraduate Program

1992年05月22日80學年度第2學期期末系務會議通過
1998年06月10日86學年度第2學期第5次系務會議修訂
2005年05月11日93學年度第2學期第2次系務會議修訂
2006年05月10日94學年度第2學期第2次系務會議修訂
2011年03月16日99學年度第2學期第1次系務會議修訂
2013年03月13日101學年度第2學期第1次系務會議修訂
2017年06月07日105學年度第2學期第3次系務會議修訂
2018年03月21日106學年度第2學期第1次系務會議修訂

Promulgated at the final department meeting of the 2nd semester of academic year 80 on May 22, 1992

Amended at the fifth department meeting of the 2nd semester of academic year 86 on June 10, 1998

Amended at the second department meeting of the 2nd semester of academic year 93 on May 11, 2005

Amended at the second department meeting of the 2nd semester of academic year 94 May 10, 2006

Amended at the first department meeting of the 2nd semester of academic year 99 on March 16, 2011

Amended at the first department meeting of the 2nd semester of academic year 101 on March 13, 2013

Amended at the third department meeting of the 2nd semester of academic year 105 on June 7, 2017

Amended at the first department meeting of the 2nd semester of academic year 106 on March 21, 2018

(適用106學年度以後入學之大學生)

一、本辦法係依教育部「學位授予法」與「學位授予法施行細則」及「國立交通大學學則」訂定之。

(Applicable to students enrolled after academic year 106)

This guideline is established in accordance with the “Degree Conferral Act” and the “Enforcement Rules of Degree Conferral Law” of the Ministry of Education, as well as the “National Chiao Tung University Academic Regulations.”

二、本系大學部最低畢業學分為137學分，包含必修課程67學分，專業選修課程27學分(含必選課程「土木工程實作專題」)，大學部共同課程至少28學分(含通識課程及外國語文)及依「學士班跨院微學分課程實施要點」登錄之學分至多可採至40學分列入本系畢業學分計算。

The minimum graduate credits for the undergraduate program of our department are 137 credits, including 67 credits for compulsory courses, 27 credits for elective professional courses (including the required course “Civil Engineering Capstone Project”), and at least 28 credits for undergraduate general education courses (including general courses and foreign languages). The credits registered under the “Guidelines for the Implementation of Undergraduate Level Interdisciplinary Micro-Credit Courses” can be included in the graduate credits of this department for a maximum of 40 credits.

三、本系大學部之必修課程依學校規定之「土木工程學系專業必修科目一覽表」辦理之。

The required courses of the undergraduate degree of this department are established in accordance with the “Compulsory Course List of Civil Engineering Department” prescribed by the University.

四、本系學生得依本校「學生抵免學分辦法」申請抵免學分。

Students of this department may apply for credit transfer in accordance with the “National Chiao Tung University Credit Transfer Regulations.”

五、因某必修課程學分數之減少，而造成重修或補修學生該課程畢業學分不足之問題，只要修習該課程及格者，同意該必修課程以少抵多，抵免後，以少學分登記。

In the case of credits reduction of certain required courses, students who need to retake or make-up the courses to meet the required graduate credits are allowed to apply for credits transfer in the consideration of them passing the existing course. The understated credit can be transferred as the less credit is waived after the credit transfer.

六、本辦法經系務會議通過後實施，修正時亦同。

This regulation has been approved in the Civil Engineering Department Meeting. The same procedure should be followed upon any amendment thereto.